

Title (en)

Armature holding structure for an electromagnetic relay

Title (de)

Ankerhalterung für ein elektromagnetisches Relais

Title (fr)

Structure d'attache d'armature pour un relais électromagnétique

Publication

EP 0697706 A2 19960221 (DE)

Application

EP 95110514 A 19950705

Priority

DE 4429552 A 19940819

Abstract (en)

The fixing has at least one fixing pin (25) provided by an extension of the flat yoke arm (21) extending parallel to the coil core (1), which provides a bearing edge (22) for the armature plate (3), lying at right angles to the yoke arm. A bearing section (12) of the armature spring (10) lies against the end face (32) of the yoke arm, with a tensioning section (13) projecting beyond the yoke arm end face held by the fixing pin, to provide a spring bias holding the armature plate against the bearing edge of the yoke arm. The fixing point of the bias section of the spring relative to the fixing pin determines the resetting force for the armature plate.

Abstract (de)

Bei dem Relais ist parallel zu einem Spulenkern (1) ein flacher Jochschenkel (21) angeordnet, an welchem ein plattenförmiger Anker (3) über eine Ankerfeder (10) gelagert ist. Dabei ist der Anker (3) mit seiner Stirnseite an der Breitseite des Jochschenkels (21) gelagert, während ein Lagerabschnitt (12) der Ankerfeder auf der Stirnseite des Jochschenkels (21) aufliegt. Gegenüber dem Lagerabschnitt (12) der Ankerfeder ist ein Vorspannabschnitt (13) von der Jochstirnseite (23) weg abgespreizt und in einen als Verlängerung des Jochschenkels ausgebildeten Haltezapfen (25) eingehängt. Dadurch wird der Anker mit der Ankerfeder gegen eine Lagerkante (22) des Jochschenkels gedrückt; außerdem wird der Anker durch die Lage des Einhängepunktes mit vorgegebener Kraft in eine Ruhestellung vorgespannt. <IMAGE>

IPC 1-7

H01H 50/18; **H01H 50/28**

IPC 8 full level

H01H 50/26 (2006.01); **H01H 50/18** (2006.01); **H01H 50/28** (2006.01); **H01H 51/06** (2006.01)

CPC (source: EP US)

H01H 50/28 (2013.01 - EP US)

Citation (applicant)

DE 3528715 A1 19870219 - SIEMENS AG [DE]

Cited by

EP2650900A4

Designated contracting state (EPC)

DE FR GB IT

DOCDB simple family (publication)

EP 0697706 A2 19960221; **EP 0697706 A3 19980225**; **EP 0697706 B1 19991013**; DE 4429552 A1 19960222; DE 59507034 D1 19991118; JP H0869736 A 19960312; US 5534834 A 19960709

DOCDB simple family (application)

EP 95110514 A 19950705; DE 4429552 A 19940819; DE 59507034 T 19950705; JP 20823995 A 19950815; US 51361695 A 19950810